

中国核心期刊（遴选）数据库 收录期刊

ISSN 1006-4311

CN13-1085/N

Value Engineering

JIAZHI GONGCHENG

2019 11

中旬刊（总第 544 期 / 第 38 卷）

价值工程

中国商界文联 会刊

中国技术经济研究会价值工程专业委员会 会刊

中国高等教育学会价值工程分会

中国期刊网 全文收录期刊

中国学术期刊（光盘版）

中国学术期刊综合评价数据库来源期刊

万方数据—数字化期刊群入网期刊

中文科技期刊数据库收录期刊

ISSN 1006-4311



9 771006 431068

万方数据

价值工程

2019年11月中旬刊(总第544期/第38卷)
1982年创刊 2019年11月18日出版

中国商界文联 会刊
中国技术经济研究会价值工程专业委员会
中国高等教育学会价值工程分会

封面刊名题字:袁宝华

主管单位:

河北省科学技术协会

主办单位:

河北省技术经济管理现代化研究会

总 编:高志彪

总 编 室:师瑞

电 话:0311-87024742

编辑部:马慧霞

刘英禄

电 话:0311-83020178

0311-83036626

传 真:0311-87024742

投稿邮箱:vezzsbjb@163.com

网 址:www.vezzs.com

责任编辑:高生明

封面设计:王金军

版面设计:韩宇红

国际标准连续出版物号:ISSN 1006-4311

国内统一连续出版物号:CN 13-1085/N

国内邮发代号:18-2

国内订阅:全国各地邮局

国内发行:河北省报刊发行局

国外发行:中国国际图书贸易总公司

印 刷:廊坊市长岭印刷厂

编辑出版单位:价值工程杂志社

社 址:石家庄槐安西路88号

邮 编:050091

国内定价:30.00元人民币

海外定价:30.00美元

目 录

* 价值管理 *

- 基于自由现金流量折现模型的上市公司价值评估 姜毅(1)
- 内部控制下企业诚信风险控制的深度思考 李博等(5)
- 共享经济背景下的企业商业模式创新 张旭文(7)
- 环境监测在大气污染治理中的作用及措施 程建美(10)
- 金寨县红色生态之旅品牌推广路径研究 徐铖等(12)
- 镇江市军民融合发展的近期策略研究 丁斌等(14)
- 宁乡市先进装备制造产业链发展策略研究 吴亚军(17)
- 军工机械加工企业的安全管理 张元军等(20)
- 东阳木雕企业电子商务发展现状及对策研究 詹国芳等(22)
- 垃圾焚烧发电厂废气治理研究探讨 郭若军(25)
- 适应我国后处理的资金管理模式分析研究 于洋等(27)
- 论高校图书馆纸质藏书复选和剔除工作 魏侠(29)
- 远郊区域镇出行特征及轨道交通体系研究 吴赞阳(31)
- 海南休闲农业品牌建立的路径 杨景鹏(33)
- 化工设备故障分析及预防维修措施分析 张永良(35)
- 电网企业如何提升运用组织绩效指挥棒进行管理 李珣(37)
- 连云港城市轨道交通1号线车站站位选择的研究 尹成等(39)
- 机械生产企业风险分级研究 马胜杰等(41)
- 商业健康险营销渠道拓展研究 李涛(43)
- 网络信息技术在电力企业财务审计中的运用分析 孙刚等(45)
- 乡村振兴背景下苏州新型乡村经济体问题研究 王遥(47)
- 高校财务内部控制的问题及对策 黄建元等(49)
- 科技金融支持河北省中药材产业发展的对策 张冬燕等(51)
- 中美贸易战背景下纺织服装出口企业的突围之路 冯钰洁(53)
- 探索当前地铁建设项目土建施工风险管理 冯利民(55)
- 市政污水管网系统存在的问题及解决对策 高建斌(57)
- 浅谈中国物价持续增长的原因 潘婧雯(59)
- 做好企业技改项目档案管理工作的探讨 杨雪红(61)
- 东京电力公司海啸事故策略应对及产业政策分析 黄佼(63)
- 基于流程化视角的建筑工程项目质量管理研究 于海涛(65)
- 高校修缮工程全过程跟踪审计研究 韩吉鹏等(67)
- 河北省人口老龄化对产业结构升级的影响机制研究 王丹慧(69)
- 基于灰色模型的钢铁价格影响因素研究 胡建兰等(71)
- 家具产业转型升级的国际比较与借鉴 李腾蛟等(73)
- 关于铁路桥梁施工技术与管理控制的研究分析 孙桂森(76)
- 基于蚁群-层次分析法的海外投资风险评估 李静等(78)
- 浅析中国部分地区的贫困成因及脱贫对策 张子睿(82)
- 基于现实的新能源汽车发展探析 王晓红(85)
- 项目管理在土木工程中的应用分析 谢芳等(87)
- “零缺陷”理论的探究 田晨曦(89)
- 污水处理厂PPP项目运营风险评价指标体系构建分析 王露康(91)
- 装配式建筑竹筋外墙板的适用性研究 王海峰等(94)
- 我国区域农产品物流能力评价研究 贺盛瑜等(96)
- “多元主体、多方联动、多措并举”职教集团化办学运行机制研究
..... 李红艳等(99)
- 浅议股权转让的税务筹划 屈殿超(102)
- 对中小企业加强财务管理工作的分析 管馨华(104)
- 试论多种支付模式下医院财务内控管理设计 毛晓娟(106)
- 基于控制权视角的地方政府债务管理 江俊龙等(108)

绿色建筑的设计特点及施工措施分析 张俊山(111)

包容性商业模式:社会创新的驱动力 吴天昊(114)

某深基坑支护超期服役的质量安全评定及处理措施
..... 杨庭森(117)

负荷聚合商对居民用户可中断负荷补偿方法分析
..... 谭锡崇等(120)

藏区水电移民生产安置方式适宜性分析 文韬等(125)

水泥稳定碎石冷再生基层施工质量控制 铁磊(128)

烟用醋酸纤维束的品质控制措施研究 王希文(130)

加强流程管理使项目计划组织有序可控 田志敏(132)

*** 价值链·供应链 ***

航材库存管理优化策略研究 陆跃南等(135)

环境规制对企业全球价值链升级的影响研究 朱力(137)

基于拓展BSC-SEM的河北省钢铁企业绩效评价指标体系的
构建 谷慧玲等(140)

大数据背景下我国跨境电商发展创新路径研究
..... 谢海英等(145)

收益共享契约下高校鲜果电商供应链协调研究
..... 李国刚等(147)

*** 功能载体创新 ***

“5G时代”对智能停车的技术影响 吴雪等(151)

Automatic 树木粉刷机设计 林佳慧等(153)

超重型矿用结构件安全制造工艺设计及应用 史明立(155)

水电工程直立岩壁钢栈桥基础优化设计 刘东东(157)

跃层剪力墙结构的抗震性能分析 兰旭博(160)

长大盾构区间整体道床快速施工技术 黄海斌(163)

高速铁路桥梁桩基桩头环切工艺 王泽川(166)

基于光伏发电技术的光伏行业发展及投资风险分析
..... 陈维敏(168)

某混合结构办公楼的检测分析与抗震鉴定 王强等(170)

灰土挤密桩加固湿陷性黄土地基的研究 王亮(172)

精准保障模式下的军械应急备件箱的设计与实现
..... 许波(175)

基于3D打印的消音器快速设计技术研究 张魏友等(177)

铝锭输送装置悬挂系统的性能分析 王莉静(180)

基于区块链的电子印章管理系统的设计 王勇等(182)

*** 价值应用 ***

创新驱动与临港产业集群协同发展研究 郭云丽等(184)

基于高铁变形控制的粗颗粒硫酸盐渍土盐胀影响因素的试验
研究 司培国等(188)

一种基于APSK的矩形差分空间调制算法 罗昀等(191)

建筑给排水安装工程清单编写要点 涂中强等(194)

探析佛寺对古代城市形态的影响 王京等(198)

浅析自然资源数据整合方法 刘丹(201)

基于BIM模型道路的可视化应用 李凌宇等(203)

垂直绿化系统对城市微气候改善作用的分析 赵熙(205)

基于区块链的住房租赁信用保障机制及应用构架研究
..... 曾维佳等(207)

不同指标体系下的湿地调查差异性分析 石伟(210)

基于通讯规约上的变电站自动化建设与实践 姜南(213)

常规水轮机的检修工艺研究 李朝晖等(215)

基于消费级无人机在施工现场中的应用探究 徐晓迪(217)

筒体结构剪力滞后效应分析 胡启平等(219)

“新海马轮”奥里诺科工程施工控制及风险应对
..... 代大兵等(221)

激光扫描仪在翼子板测量中的应用 苏红磊等(224)

高速公路挖方边坡绿化设计及施工技术分析
..... 汤铭阳等(226)

大数据在企业人力资源部门的应用 李欣蕾等(228)

换流变分接开关档位异常原因分析及处理 李小娣(231)

西安市土地利用变化的碳排放量研究 刘欢(233)

第三方支付用户满意度实证研究 彭杨(236)

独立学院“95后”大学生就业价值观现状分析
..... 杨凯丽(239)

邻避事件中的网络虚拟社群的社会网络结构特征分析
..... 孙莹等(242)

S银行团队断裂带对离职倾向影响研究 潘梦洁(245)

基于径向基函数插值法的辐射场重构研究初探
..... 汤凌志等(247)

网站建设的总流程分析 张志一等(249)

农村一二三产业融合视角下高职院校参与式扶贫的经验与
启示 金昱(251)

BIM技术在建筑工程计量与计价中的应用研究 于淑萍(253)

扬中地区的水文地质特征分析 黄留新等(255)

常开式跑车防护机构的研究 杨永强(257)

高低点法在筹资决策中的应用 陈钰华等(259)

基于库兹涅茨曲线理论的武汉市水环境实证研究
..... 黄慧星等(261)

低温煤焦油的综合利用 孟宇等(265)

*** 工业工程 ***

基于吉尔吉斯项目的天然气处理方案经济性分析 高鑫(267)

一种混合装配线产品排序问题的研究 张世哲(269)

面向反应釜的激光熔覆修复工艺研究 马文涛等(273)

*** 理论综述 ***

沥青混合料自愈合增强技术研究综述 许云龙等(277)

虚拟品牌社群顾客互动对顾客参与创新的影响机制研究
..... 李皓华等(279)

饮用水源研究进展 李洋等(284)

熵理论诠释及应用探析 张文泉等(289)

研发人员二元学习能力、控制机制与创新行为关系研究
..... 李正锋等(293)

郑重声明

1、本刊所刊载内容未经书面许可,任何部分不得以任何形式翻印、转载、复制,及存储于检索系统,提供给公众或私人使用。

2、来稿在15个工作日内给予回复录用与否,若未收到回复信息,请来信来电咨询稿件进展。来稿正常刊登周期为3个月内,未录用者可自行处理。请勿一稿多投,不涉及保密、署名无争议,请作者自留底稿,恕不退稿。

3、编辑部对来稿文章标题、内容、参考文献等保留删修权,不同意删修的稿件请在来稿中声明。

4、本刊已被“中国知网、万方数据数字化期刊群、中文科技期刊数据库”收录。凡向本刊投稿作者,若不同意在上述数据库收录,请在来稿注明。

Value Engineering

(VE)

Fortnightly Issue

Started in 1982

Vol.38 11.b

(Sum No.544)

Published in Nov.18, 2019

Inscribed:

Yuan Baohua

Executive Editor-in-chief:

Gao Zhibiao

Manager:

Hebei Association for
Science and Technology

Sponser:

Hebei Institute of
Technology Economy and
Modern Management

Chief Editor's Department:

Shi Rui

Editor:

Editorial Team of VE

Publisher:

Magazine Publishing House of VE

Address:

No.88 Huai'an Road, Shijiazhuang

Tel: (0311) 87024742

E-mail:

vezzsbjb@163.com

Printed by:

Changling Printing House, Langfang

Distributor:

Shijiazhuang Post Office

Subscriptions:

Chinese Local Post Office

Domestic Issue Code: 18-2

Domestic Single Price:

¥30.00

Overseas Single Price:

\$ 30.00

Open Publishing

ISSN 1006-4311

CN 13-1085/N

CONTENTS

VALUE MANAGEMENT

- 1 Valuation of Listed Companies Based on Discounted Cash Flow Model JIANG Yi
- 5 Deep Thinking on Enterprise Credit Risk Control under Internal Control LI Bo, *et al.*
- 7 Research on Issues of Corporate Business Model under the Circumstance of Shared Economy in China ZHANG Xu-wen
- 10 The Role and Measures of Environmental Monitoring in the Control of Air Pollution CHENG Jian-mei
- 12 Research on the Promotion Paths of Red Ecological Tour Brand in Jinzhai County XU Cheng, *et al.*
- 14 A Study on the Recent Strategy of the Military-civilian Integration Development in Zhenjiang City DING Bin, *et al.*
- 17 Research on Development Strategy of Advanced Equipment Manufacturing Industry Chain in Ningxiang City WU Ya-jun
- 20 Safety Management of Military Machinery Processing Enterprises ZHANG Yuan-jun, *et al.*
- 22 Research on E-commerce Development Status and Countermeasures of Dongyang Woodcarving Enterprises
..... ZHAN Guo-fang, *et al.*
- 25 Study on Waste Gas Treatment of Waste Incineration Power Plant GUO Ruo-jun
- 27 Analysis and Research on the Fund Management Mode Adapted to China's Post-Processing YU Yang, *et al.*
- 29 Discussion on the Re-election and Elimination of Paper Collections in University Libraries WEI Xia
- 31 Study on the Characteristics of Urban Trips and Rail Transit System in Far Suburban Areas WU Zan-yang
- 33 The Path of Hainan's Leisure Agriculture Brand YANG Jing-peng
- 35 Analysis of Chemical Equipment Failure and Preventive Maintenance Measures ZHANG Yong-liang
- 37 How to Improve the Management of Power Grid Enterprises by Using Organizational Performance LI Xun
- 39 Research on Station Selection of the Urban Transit Line 1 in Lianyungang YIN Cheng, *et al.*
- 41 Research on Risk Classification of Mechanical Production Enterprises MA Sheng-jie, *et al.*
- 43 Research on Commercial Health Insurance Marketing Channel Expansion LI Tao
- 45 Analysis of the Application of Network Information Technology in Financial Auditing of Power Enterprises SUN Gang, *et al.*
- 47 Research on Suzhou New Rural Economy under the Background of Rural Revitalization WANG Yao
- 49 Problems and Countermeasures of Financial Internal Control in Colleges and Universities HUANG Jian-yuan, *et al.*
- 51 The Countermeasures of Technology and Finance Supporting the Development of Chinese Medicinal Materials Industry in
Hebei Province ZHANG Dong-yan, *et al.*
- 53 The Breakout Path of Textile and Garment Export Enterprises under the Background of China-US Trade Disputes FENG Yu-jie
- 55 Exploring the Current Civil Construction Risk Management of Subway Construction Projects FENG Li-min
- 57 Problems Existing in Municipal Sewage Pipeline Network System and Countermeasures GAO Jian-bin
- 59 On the Reasons for the Continuous Growth of China's Price FAN Jing-wen
- 61 Discussion on the File Management of Enterprise Technology Reform Projects YANG Xue-hong
- 63 Response and Industrial Policy Analysis of Tsunami Accident in Tokyo Electric Power Company HUANG Jiao
- 65 Research on Quality Management of Construction Engineering Project Based on Process Perspective YU Hai-tao
- 67 Study on Tracking Audit of the Whole Process of University Renovation Project HAN Ji-peng, *et al.*
- 69 Research on the Influence Mechanism of Population Aging in Hebei Province on Industrial Structure Upgrading WANG Dan-hui
- 71 Research on Factors Affecting Steel Price Based on Grey Model HU Jian-lan, *et al.*

73	International Comparison and Reference of Furniture Industry Transformation and Upgrading	LI Teng-jiao, <i>et al.</i>
76	Research and Analysis on Construction Technology and Quality Control of Railway Bridge	SUN Gui-sen
78	The Risk Evaluation of Overseas Investment Project Based on ACO-AHP Method	LI Jing, <i>et al.</i>
82	Analysis on the Causes of Poverty in Some Areas of China and Countermeasures for Poverty Alleviation	ZHANG Zi-rui
85	Analysis of the Development of New Energy Vehicles Based on Reality	WANG Xiao-hong
87	Application Analysis of Project Management in Civil Engineering	XIE Fang, <i>et al.</i>
89	Research on the Theory of "Zero Defect"	TIAN Chen-xi
91	Construction Analysis of Operational Risk Evaluation Index System for PPP Project in Sewage Treatment Plant	WANG Lu-kang
94	Study on Applicability of Bamboo Reinforced Wall Panels of Prefabricated Building	WANG Hai-feng, <i>et al.</i>
96	Research on Evaluation of Regional Agricultural Product Logistics Capability in China	HE Sheng-yu, <i>et al.</i>
99	Research on the School-running Mechanism of Vocational Education Group by "Multi-agent, Multi-party Linkage, Multiple Measures Simultaneously"	LI Hong-yan, <i>et al.</i>
102	Discussion on Tax Planning of Equity Transfer	QU Dian-chao
104	Analysis on Strengthening Financial Management of SMEs	GUAN Xin-hua
106	Discussion on the Design of Hospital Finance Internal Control Management under Various Payment Models	MAO Xiao-juan
108	Management of Local Government Debt Based on the Allocation of Control Rights	JIANG Jun-long, <i>et al.</i>
111	Analysis of Design Features and Construction Measures of Green Buildings	ZHANG Jun-shan
114	Inclusive Business: Models as a Driver for Social Innovation	WU Tian-hao
117	Quality Safety Assessment and Treatment Measures for Overdue Service of a Deep Foundation Pit Support	YANG Ting-sen
120	Analysis of Compensation Methods of Load Aggregator for Interruptible Load of Residential Users	TAN Xi-chong, <i>et al.</i>
125	Suitability Analysis of Production and Resettlement Modes of Hydropower Immigrants in Tibetan Areas	WEN Tao, <i>et al.</i>
128	Quality Control of Cement Stabilized Macadam Cold Recycled Base Construction	TIE Lei
130	Study on Quality Control Measures of Cellulose Acetate Tow for Tobacco	WANG Xi-wen
132	Strengthening Process Management to Make Project Planning Organization Orderly and Controllable	TIAN Zhi-min

VALUE CHAIN·SUPPLY CHAIN

135	Research on Optimizing Strategy of Air Material Inventory Management	LU Yue-nan, <i>et al.</i>
137	Research on the Impact of Environmental Regulation on Global Value Chain Upgrading of Enterprises	ZHU Li
140	The Construction of Performance Evaluation Index System of Hebei Iron and Steel Enterprises Based on Expanding BSC-SEM	GU Hui-ling, <i>et al.</i>
145	Research on the Innovation Path of Cross-border E-commerce Development in China under the Background of Big Data	XIE Hai-ying, <i>et al.</i>
147	Study on Supply Chain Coordination of Fresh Fruit E-commerce in Colleges and Universities under Income Sharing Contract	LI Guo-gang, <i>et al.</i>

FUNCTION CARRIER INNOVATION

151	The Technical Impact of the "5G Era" on Smart Parking	WU Xue, <i>et al.</i>
153	Automatic Tree Painting Machine Design	LIN Jia-hui, <i>et al.</i>
155	Design and Application of Safe Manufacturing Process for Super Heavy Mining Structural Parts	SHI Ming-li
157	Optimization Design of Steel Trestle Foundation of Vertical Rock Wall in Hydropower Project	LIU Dong-dong
160	Seismic Performance Analysis of Spring Layer Shear Wall Structure	LAN Xu-bo
163	Rapid Construction Technology of Integral Track Bed in Long and Large Shield Section	HUANG Hai-bin
166	Pile Head Ring Cutting Process of High-speed Railway Bridge Pile Foundation	WANG Ze-chuan
168	Photovoltaic Industry Development and Investment Risk Analysis Based on Photovoltaic Power Generation Technology	CHEN Wei-min
170	Detection Analysis and Seismic Appraisal of an Office Building with Mixed Structure	WANG Qiang, <i>et al.</i>
172	Study on Reinforcement of Collapsible Loess Foundation by Lime Soil Compaction Piles	WANG Liang
175	Design and Implementation of the Spare Parts Emergency Container in Ordnance Equipment under Precision Assurance Mode	XU Bo
177	Research on Rapid Design Technology of Muffler Based on 3D Printing	ZHANG Wei-you, <i>et al.</i>
180	Performance Analysis of Suspension System of Aluminum Ingot Conveying Device	WANG Li-jing
182	Design of Electronic Seal Management System Based on Blockchain	WANG Yong, <i>et al.</i>

VALUE APPLICATION

- 184 Study on Synergetic Development of Innovation-driven Factor and Port-vicinity Industrial Cluster GUO Yun-li, *et al.*
- 188 Experimental Study on the Influence Factors of Soil Salt Swelling in Sulphuric Acid Based on Deformation Control of High Speed Iron SI Pei-guo, *et al.*
- 191 Amplitude Phase Shift Keying Aided Rectangular Differential Spatial Modulation LUO Yun, *et al.*
- 194 The Main Points of Compiling the List of Quantities for the Installation of Water Supply and Drainage in Buildings TU Zhong-qiang, *et al.*
- 198 Exploration and Analysis on the Ancient Urban Form Affected by Buddhist Temple WANG Jing, *et al.*
- 201 Analysis on the Method of Natural Resource Data Integration LIU Dan
- 203 Road Visual Application Based on BIM Model LI Ling-yu, *et al.*
- 205 Analysis of the Effect of Vertical Greening System on Urban Microclimate Improvement ZHAO Xi
- 207 Research on Credit Guarantee Mechanism and Application Framework of Housing Leasing Based on Blockchain ZENG Wei-jia, *et al.*
- 210 Difference Analysis of Wetland Survey under Different Indicator Systems SHI Wei
- 213 Substation Automation Construction and Implementation Based on Communication Protocol JIANG Nan
- 215 Research on Inspection and Repair Process of Conventional Turbine LI Zhao-hui, *et al.*
- 217 Application of Consumer-grade UAVs in Construction Sites XU Xiao-di
- 219 Analysis of Shear Lag Effect of Tube Structure HU Qi-ping, *et al.*
- 221 "New Seahorse Ship" Orinoco Construction Control and Risk Response DAI Da-bing, *et al.*
- 224 Application of Laser Scanner in Wing Plate Measurement SU Hong-lei, *et al.*
- 226 Analysis on Greening Design and Construction Technology of Excavated Side Slope of Expressway TANG Ming-yang, *et al.*
- 228 Application of Big Data in the Human Resources Department of Enterprises LI Xin-lei, *et al.*
- 231 Analysis and Treatment of Abnormal Leakage Current in a Converter Transformer Core LI Xiao-di
- 233 Study on Carbon Emissions of Land Use Change in Xi'an City LIU Huan
- 236 Empirical Research on Third-party Payment User Satisfaction PENG Yang
- 239 Analysis of the Status Quo of Post-95 College Students' Employment Values in Independent Colleges YANG Kai-li
- 242 Characteristics Analysis of Social Network Structure for Network Virtual Community in NIMBY Events SUN Ying, *et al.*
- 245 Study on the Impact of Team Breaks on Turnover Intention in S Bank PAN Meng-jie
- 247 Preliminary Study of Radiation Field Reconstruction Based on Radial Basis Function Interpolation Method TANG Ling-zhi, *et al.*
- 249 Analysis of the General Process of Website Construction ZHANG Zhi-yi, *et al.*
- 251 Experience and Enlightenment of Participatory Poverty Alleviation in Higher Vocational Colleges from the Perspective of Rural First, Second and Third Industry Integration JIN Yu
- 253 Application Research of BIM Technology in Construction Engineering Measurement and Valuation YU Shu-ping
- 255 Analysis of Hydrogeological Characteristics in Yangzhong Area HUANG Liu-xin, *et al.*
- 257 Research on Frequently Open Mine Car Protective Mechanism YANG Yong-qiang
- 259 Application of High and Low Point Method in Financing Decision CHEN Yu-hua, *et al.*
- 261 Empirical Study on Water Environment in Wuhan Based on Kuznets Curve Theory HUANG Hui-xing, *et al.*
- 265 Comprehensive Utilization of Low Temperature Coal Tar MENG Yu, *et al.*

IE

- 267 Economic Analysis of Natural Gas Treatment Scheme Based on Kyrgyz Project GAO Xin
- 269 Research on a Mixed-model Assembly Line Sequencing Problem ZHANG Shi-zhe
- 273 Research on Laser Cladding Repair Technology for Reaction Kettle MA Wen-tao, *et al.*

THEORETICAL REVIEW

- 277 Summary of Research on Self-healing Enhancement Technology of Asphalt Mixture XU Yun-long, *et al.*
- 279 The Impact Mechanism of Customer Interaction in Virtual Brand Community on Customer Participation in Innovation LI Hao-hua, *et al.*
- 284 Research Progress of Drinking Water Sources LI Yang, *et al.*
- 289 The Interpretation and Application of Entropy Theory ZHANG Wen-quan, *et al.*
- 293 R&D Staff's Ambidextrous Learning Capability, Control Mechanisms and Innovative Behavior: An Empirical Study LI Zheng-feng, *et al.*